
Elvis Vreto
Zastupnik u Skupštini Kantona Sarajevo
13.radna sjednica 
Broj: ____/19
Sarajevo, 25.09. 2019.

Dostaviti:
Bosna i Hercegovina

Federacija Bosne i Hercegovine
Kanton Sarajevo

Skupština Kantona Sarajevo
n/r predsjedavajući Skupštine Kantona Sarajevo

                                                                                         Uputiti:     Vlada Kantona Sarajevo
                                                                                Ministrastvo obrazovanja nauke i mladih 

 
PREDMET:  INICIJATIVA
Poštovani,
Na osnovu člana 106. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo ("Službene novine Kantona Sarajevo",
broj 25/10, 14/11, 19/11, 7/12, 26/12), Vladi Kantona Sarajevo, tačnije resornom ministarstvu. 
upućujem inicijativu za izmjene Zakona o srednjem obrazovanju i uvođenje mogućnosti paralelnog
pohađanja dvije srednje škole u Kantonu Sarajevo, od kojih je jedna Srednja muzička škola 
Sarajevo. 

 

                                                                 OBRAZLOŽENJE:
 U Kantonu Sarajevo postojala je mogućnost za učenike da mogu paralelno pohađati Srednju 
muzičku školu i neku drugu srednju školu. Nažalost, ova mogućnost je ukinuta te smatram da bi što 
prije trebalo ponovno omogućiti učenicima ovakav vid paralelnog obrazovanja.

U današnjem vremenu kada izbor srednje škole predstavlja i izbor profesije te većina učenika odlazi
u konvencionalno obrazovanje i zanemaruje put u „nesigurnu“ umjetnost, ograničavanje učenika i
tjeranje  istih  na  izbor  između  umjetničkog  i  drugog  „sigurnijeg“  puta  dovest  će  do  odumiranja
talenata u Sarajevu. Onemogućeno im je da pored redovnog srednjeg obrazovanja imaju i muzičko,
koje im pruža mogućnost obrazovanja na dva polja, te ukoliko ne uspiju u umjetničkom imaju ono
konvencionalno.
 
Ovakva  mogućnost  zasigurno  je  i  poticaj  mladim  ljudima  da  se  bave  kulturnom  i  kreativnom
industrijom, osnaživanje srednjoškolaca da mogu probati ono što žele i znaju raditi. Znamo da su
kreativne industrije, među kojima je i muzika veliki generatori prihoda i razvoja.
 
Što se prije vrati mogućnost paralelnog pohađanja dvije srednje škole to ćemo prije spriječiti gubitak
talenata, no nažalost u međuvremenu neki su već izgubljeni. Smatram da je implementacija ovog
modela od školske 2020./2021. neophodna.

S poštovanjem
_______________
Elvis Vreto 
Zastupnik Naše stranke u Skupštini Kantona Sarajevo




